
 

 

Zápis ze zasedání parlamentu 
3. 1. 2007, 19:00 

Rektorát ČVUT, velká zasedací místnost 

PAR_20070103 1/11 

 

Prezenční listina 

Delegáti: 

AS ČVUT  Jiří Král, Michaela Lejsková 

 AS FSv  Aleš Jíra 

 AS FS   David Sýkora 

 AS FD   Tomáš Filla 

 AS FEL  Pavel Mlýnek 

 AS FJFI  Jan Gruber 

 AS FBMI  Kateřina Kánská 

 Silicon Hill  Zbyněk Čech 

 Pod-O-Lee  Tomáš Líbenek 

 KSk   Josef Rajdl 

 Buben   David Koudelka 

 Orlík   Jakub Nábělek 

 Bion   Jan Petrák 

 Radio Akropolis Pavel Zelinka 

 STOH/Čajovna Michal Pohanka 

 Křesťanský klub Lucie Weissová 

 Hiking Club  Petra Bendová 

 Sportovní klub Radek Šalomon 

 ISC   Kristýna Filípková 

 IAESTE  Ondrej Príšin 

 SH Germany  Martin Komoň 

 
Hosté: Gabriela Ferdová, Václav Vrba, Jiří Vyroubal, Aleš Ventura, Zdeněk Horák, 
Luděk Vokáč   
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Zasedání začalo v 19:05. Schůzi řídí statutární zástupce SU Zbyněk Čech, 
zapisovatel Stanislav Šmejkal. 
 
Přítomno je 20 z 23 delegátů. Neobsazenými delegátskými místy jsou prezident 
a AS FA. 
 

Ještě před začátkem projednávání byla oznámena změna na delegátském 
místě za sportovní kluby. Nově zvolená předsedkyně Hiking Clubu Petra Bendová 
byla ještě před schůzí zástupci sportovních klubů jmenována delegátkou za Hiking 
Club. Hlasování zástupců sportovních klubů bylo „pro“ SK (1 hlas), HIC (2 hlasy), 
nepřítomni Speleoklub (1 hlas), Chaos Bridge (1 hlas). Vzhledem k tomu, že je 
klub Hiking Club pozastaven, všechny kroky předsedkyně odsouhlasil statutární 
zástupce Zbyněk Čech. 
 Martin Půlpitel byl pověřen předsedou klubu Chaos Bridge Janem Novotným 
zástupcem klubu pro toto zasedání. Jan Novotný není delegátem za Chaos Bridge 
a nemá pravomoc toto pověření předávat. Musel by nejdříve odvolat delegáta 
Erika Saudka a potom by musel být nominován a jmenován nový delegát. Chaos 
Bridge nemá na dnešním jednání zástupce. 
 

1 Schválení zápisů z minulých zasedání (19:16) 

Jan Gruber rozporuje své příchody a odchody v zápisu z 5. 12. 2006, zápis 
byl upraven. V zápisu byla také aktualizována prezenční listina. 

Při kontrole počtu přítomných Michal Pohanka požaduje dva hlasy 
(za STOH/Čajovnu a za ISC). Proběhla diskuse a čtení stanov. Ve stanovách 
se nemluví o hlasech, ale o přítomných delegátech. Delegát může být 
pověřen více delegáty hlasovat, ale stále má jeden hlas. 

Kristýna Filípková, předsedkyně ISC, odvolává delegáta za ISC Michala 
Pohanku a jmenuje delegátem sebe. 

Přišel Pavel Mlýnek, přítomno je 21 z 23 delegátů. 

 

Hlasování o usnesení: 

„Studentský parlament schvaluje zápis ze dne 14. 11. 2006.“ 

 Pro 13, proti 0, zdržel se 8 

Usnesení 1/2007 bylo schváleno. 
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Hlasování o usnesení: 

„Studentský parlament schvaluje zápis ze dne 5. 12.2006.“ 

 Pro 14, proti 0, zdržel se 7 

Usnesení 2/2007 bylo schváleno. 

 
 

 Hlasování o usnesení: 

„Studentský parlament schvaluje zápis ze dne 12. 12. 2006.“ 

Pro 7, proti 0, zdržel se 14 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

Přišel Pavel Zelinka, přítomno je 22 z 23 delegátů. 

 

Proběhla debata o nutnosti a důvodech ověřování zápisů a o důsledcích 
neschválení zápisu. Proběhla diskuse o tom, že hlasovat pro schválení zápisu 
může i ten, kdo na zasedání nebyl přítomen. Během diskuse padl dotaz na 
volební komisi pro volby v Hiking Clubu, jak se měnil počet členů během 
voleb. Před vyhlášením voleb měl Hiking Club 38 členů, před začátkem 
hlasování 41 členů, ke konci roku a ke konci hlasování 42 členů. Během 
pozastavené činnosti se členy klubu stali dva nováčci. 

 

Hlasování o usnesení: 

„Studentský parlament schvaluje zápis ze dne 12. 12. 2006.“ 

Pro 15, proti 0, zdržel se 7 

Usnesení 3/2007 bylo schváleno. 

 

2 Zápisy ze schůzí představenstev klubů (19:44) 

Zbyněk Čech upozorňuje na nutnost jednou za půl roku svolat schůzi 
představenstva klubu a zveřejnit z ní zápis a jednou za dva roky uskutečnit 
volby a zveřejnit výsledky. Stanislav Šmejkal navrhuje centrální úložiště 
všech zápisů. Věc se dále nijak neřeší. 
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3 Schválení odměn centrále Martina Fialy (19:47) 

Petr Musil poslal dnes večer návrh odměn centrále za 3. a 4. čtvrtletí 2006. 

 Martin Fiala   6.000 Kč 

 Ivan Janotka    4.000 Kč 

 Michaela Lejsková    5.000 Kč 

 Petr Musil   10.000 Kč 

 Ondrej Príšin    5.000 Kč 

 Martin Půlpitel    5.000 Kč 

 

Hlasování o usnesení: 

„Studentský parlament schvaluje odměny členům centrály SU, a to 
ve výši Martin Fiala 6.000 Kč,  Ivan Janotka 4.000 Kč, Michaela 
Lejskova 5.000 Kč, Petr Musil 10.000 Kč, Ondrej Príšin 5.000 Kč, 
Martin Půlpitel 5.000 Kč.“ 

Pro 16, proti 0, zdržel se 6 

Usnesení 4/2007 bylo schváleno. 

 

4 Různé (19:49) 

Delegáty za AS ČVUT jsou od 1. 1. 2007 Jiří Král a Michaela Lejsková, jejich 
náhradníky Václav Vrba a Bohumil Drápal. Z toho důvodu odstupuje Václav 
Vrba z funkce člena kontrolního výboru a navrhuje za sebe Jiřího Krále. 
Proběhla diskuse o dalších funkcích Václava Vrby. 

 

Hlasování o usnesení: 

„Studentský parlament jmenuje Jiřího Krále členem kontrolního 
výboru.“ 

Pro 20, proti 0, zdržel se 2 

Usnesení 5/2007 bylo schváleno. 

 

Tomáš Líbenek upozorňuje na rozšiřující se tendenci posílat na zasedání 
Studentského parlamentu ostatním neznámé lidi. Navrhuje, aby na schůzi 
mohli hlasovat pouze jmenovaní delegáti a jejich náhradníci. Stanislav 
Šmejkal navrhuje změnit do budoucna předpis o obsazení delegátských míst 
tak, aby tento návrh zakotvil. Bude se hlasovat o návrhu Tomáše Líbenka. 
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Hlasování o usnesení:  

„Delegáti jmenují do 15. 1. 2007 své náhradníky, kteří budou 
uvedeni na webu SU a kteří jediní budou moci zastupovat 
nepřítomného delegáta.“ 

Pro 20, proti 0, zdržel se 2 

Usnesení 6/2007 bylo schváleno. 

 

Ve 20:04 vyhlásil Zbyněk Čech přestávku do 20:15. 

 

3) Volba prezidenta SU (20:16) 

Zbyněk Čech: Dosud se přihlásil jediný kandidát Zdeněk Horák. Má ještě 
někdo zájem kandidovat? 

 

Zdeněk Horák představil svůj volební program. Zapisovatel si dovolil 
okopírovat volební program z volební stránky Zdeňka Horáka, protože 
proslov byl dlouhý a nesnadno zachytitelný. 

 

Dát dohromady vztahy ve Studentské unii 

Po mé účasti na poslední konferenci studentských organizací v Brně už 
nesdílím ten optimistický názor, že jsme před ostatními organizacemi 
v republice o několik let napřed, ale naopak si myslím, že nám začaly dost 
výrazně šlapat na paty. Z toho důvodu je nezbytně potřeba (pokud chceme 
stále tou špičkou zůstat) spojit síly a začít táhnout jedním směrem. Naše 
Studentská unie má obrovský potenciál, který zatím neumíme efektivně 
a přesvědčivě využít a proměnit. 

Dovolil bych si při této příležitosti použít lehce upravené heslo ISC - 
"Dohromady můžeme dobýt svět. Pokud ovšem budeme chtít" 

Já chci určitě. A myslím, že nejsem sám. 

 

Mluvit spolu 

Aby mohl prezident dobře prezidentovat, musí vědět, co se mu v organizaci 
děje. Už teď mám přehled o aktivitách klubů (samozřejmě ne úplně všech) a 
jejich fungování a tento trend chci nadále zlepšovat. Chci pořádat více 
"celounijních neformálních" akcí, kde budeme o svých problémech otevřeně 
hovořit i jiným způsobem než na parlamentu. Jsem mimo jiné i pro zavedení 
PPP :-) ("téměř Povinného Poparlamentního Posezení"). Slibuji si od 
podobných akcí kromě pročištění atmosféry také lepší tok informací a lepší 
sdílení know-how. 
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Mluvit s dalšími subjekty 

Chci využít možností, které v současné době SU má, k organizaci 
mezinárodního setkání studentských organizací podobného ražení. V praxi to 
znamená nejdříve navázat kontakty a podobnými subjekty v zahraničí, 
"prozkoumat půdu", vybrat témata vhodná k diskuzi a k další spolupráci 
a následně celou akci zrealizovat. Rád bych se toho ke konci svého 
volebního období dočkal. Samozřejmostí je prezentace SU, kde jen to bude 
možné. 

 

Odbyrokratizovat SU 

Míra byrokracie je v současné době dost vysoká, což samozřejmě neprospívá 
plynulému a rozumnému fungování, hlavně v případě menších klubů, které 
nemají s velkým byrokratickým aparátem zkušenosti, brzdí jejich aktivitu. 
Chci se zasadit hlavně o zjednodušení systému získávání peněz na zajímavé 
projekty z fondů Studentské unie. 

 

Doufám, že se mi s Vaší pomocí povede dostat do SU dobrého ducha a 
částečně i profesionální jednání. 

 

Zdeněk Horák představil i členy centrály SU: 

 HR Gabriela Ferdová (HR ISC) 

 PR Ondrej Príšin (PR SU) 

 PR Luděk Vokáč (PR Pod-O-Lee) 

 

Byl vyhlášen čas pro dotazy: 

Václav Vrba: Mluvil jsi o sekretářce na zkrácený úvazek, bude zvenku 
nebo zevnitř? 

Zdeněk Horák: Zvenku, jde mi o standardní pracovnici 

 

Michal Pohanka: Na jak dlouho kandiduješ? 

Zdeněk Horák: Na dva roky. 

 

Michal Pohanka: Chceš zrušit IGSku, čím ji nahradíš? 

Zdeněk Horák: Fondem projektů. 
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Kateřina Kánská: Mohl by se představit nový člen Luděk Vokáč? 

Luděk Vokáč: Chci pracovat hlavně dovnitř SU, aby běžný student cítil 
sounáležitost s SU. 

 

Pavel Zelinka: Jakým způsobem chceš upravit vztah SU a školy. 

Zdeněk Horák: SU by měla být partner se kterým se škola baví. 

 

Tomáš Metelka: Mluvil jsi o sdílení know-how mezi kluby, co tím myslíš? 

Zdeněk Horák: Například STOH tiskne něco v copycentru a my máme 
tiskárnu v klubovně. 

 

Tomáš Metelka: Nebojíš se, že by rivalita mezi kluby mohla tomuto bránit? 

Zdeněk Horák: Spolupráce je výhodná, pokud je výhodná pro obě strany. 
SU není prezident, SU je o lidech, kteří spolu spolupracují. Když jsem byl v 
Brně na ACSA před dvěma roky, měli jsme propastný náskok, letos nám už 
šlapali na paty. My, centrála, vytvoříme takové prostředí, abyste byli ochotni 
spolupracovat a posunout ji dál. 

 

Tomáš Metelka: V kolikátém ročníku jseš? Budeš pak dál v SU? 

Zdeněk Horák: V pátém ročníku, budu tu minimálně dva roky. Potom se 
uvidí. 

 

Jan Petrák: Budeš podporovat vznik nových klubů? 

Zdeněk Horák: Ano, samozřejmě. 

 

Jan Petrák: Co bude dělat ORSE, když budeme mít účetní? 

Zdeněk Horák: Účetnictví bude dělat stále ORSE, sekretářka bude dělat 
byrokracii. 

 

Jakub Nábělek: Jak se pozná, že nás ostatní dohání? 

Zdeněk Horák: Před třemi lety nedokázali pochopit, jak to vlastně děláme, 
před dvěma lety nás obdivovali, letos to uměli také 

 

Jakub Nábělek: Kdy budou světlé zítřky? 

Zdeněk Horák: Možná za rok. Záleží na nás. 
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Martin Půlpitel: Jak zhodnotíš světlý zítřek? 

Zdeněk Horák: Zhodnotím práci, kterou jsme udělali? 

 

Půlpitel: Nepředeženou nás ostatní, když mají lepší rozvoj? 

Zdeněk Horák:  Je lehčí se dostat z 0 na 50% než z 95 na 97%. 

 

Nábělek: Nebylo by lepší s ostatními spolupracovat? 

Zdeněk Horák: Je to o spolupráci, my si už know-how vyměňujeme. Bylo 
by dost kontraproduktivní jen soupeřit s ostatními. 

 

Aleš Jíra: Čím budeš lepší než předchozí prezidenti? 

Zdeněk Horák: Nechci se pouštět do kritiky předchozích prezidentů. Já 
chci stoupat po schodech dál. 

 

Zbyněk Čech: Tys nám představil 4 základní body programu. Mohl bys je 
zopakovat a členové centrály by řekli, čím chtějí přispět. 

Zdeněk Horák: Vzpomněl jsem si na TPPP (téměř povinné poparlamentní 
posezení). Schůze by měly být tvrdší a kratší. 

Gabriela Ferdová: Zlepšit vztahy: Budeme na sebe slušní. Mluvit spolu 
navzájem: Měli bychom udělat třeba wiki, kde si budeme zodpovídat dotazy. 

Ondrej Príšin: Musíme být všude vidět. Potom se k nám budou ostatní 
jinak chovat, s větší úctou. Například na Gaudeamus jsme se netlačili, ale 
byli jsme pozvaní. Teď jsme tam byli jeden den, pro příští rok nám ČVUT 
zaplatí stánek na 7 dní. Vztahy v SUnii je třeba řešit společnými akcemi, 
společnými výjezdky. 

Luděk Vokáč: Ondra se zaměřuje na vnější vztahy, já chci abychom se 
viděli mezi sebou. Chci, aby se studenti k SU hlásili. Spolupráce bude 
jednodušší, když budou vědět, že za námi lidé stojí. My s Gabčou máme 
výhodu, že se se spoustou lidí neznáme a nemáme důvod probírat staré 
spory. 
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Tomáš Metelka: Mě zaujalo odbyrokratizování SUnie. Co si myslíš o 
dodržování pravidel funkcionáři SUnie. 

Zdeněk Horák: Byrokratický aparát je v současné době dostačující. 
Efektivní pravidla pokud fungují jsou výborná, ale nechtěl bych zabřednout 
do dalších pravidel. 

 

Tomáš Metelka: Budeš trvat na dodržování pravidel nebo to chceš nechat 
volnější? 

Zdeněk Horák: Když dojde k problému, uchýlíme se k pravidlům. Pokud 
budeme spolu rozumně komunikovat, budeme pravidla potřebovat čím dál 
tím méně. 

 

Tomáš Metelka: V případě že dojde k průšvihu, přepne se na striktní 
dodržování? 

Zdeněk Horák: Ano, pokud bude problém, tak je to jasné. 

 

Václav Vrba: Bych chtěl, abyste řekli, jaké aktivity zastáváte v SU a co 
se s nimi bude dít? 

Zdeněk Horák: Byl jsem místopředsedou Silicon Hillu, na stole u Zbyňka 
leží rezignace, v PR Silicon Hillu mám náhradu, jsem členem kontrolního 
výboru a RSS. 

Ondrej Príšin: Jsem člen disciplinární komise. 

Luděk Vokáč: Jsem člen představenstva Pod-O-Lee, uvidím jak to bude 
zvládnutelné. 

Gabriela Ferdová: Jsem pokladnička ISC a ambasador ČVUT a také zůstanu. 

 

Martin Půlpitel: Není ti líto, že není protikandidát? 

Zdeněk Horák: Je mi to líto, post prezidenta SU je sebevražda. Mám tím 
na mysli plnou odpovědnost. V tom vidím důvod. 

 

Dotazy dokončeny v 20:55. 

 

Zbyněk Čech: Volby budou podle zvyklostí v SU tajné, volební komise 
bude tříčlenná, v případě zájmu pětičlenná. Kdo má zájem? Navrhuji volební 
komisi ve složení Michaela Lejsková, Aleš Ventura, Václav Vrba, Michal 
Pohanka a Jakub Nábělek. Máte někdo připomínky? Myslím že o volební 
komisi není nutné hlasovat. 
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Od 20:57 do 21:17 proběhly tajné volby. Volební komise rozdala 
orazítkované hlasovací lístky, delegáti napsali ANO, NE nebo nechali lístek 
prázdný a chodili jej do volební urny. 

 

Během hlasování odešla Kateřina Kánská. 

 

Hlasování o usnesení: 

„Studentský parlament volí Zdeňka Horáka prezidentem 
Studentské unie ČVUT.“ 

Pro 17, proti 5, zdržel se 0 

Usnesení 6/2007 bylo schváleno. 

 

Zbyněk Čech pogratuloval ke zvolení, předal razítko SU a klíč k poště. 

Míša Lejsková pogratulovala ke zvolení a vyzvala všechny přítomné 
ke spolupráci s novým prezidentem 

 

Zdeněk Horák: Děkuji za zvolení. Budu se snažit, aby SU vzkvétala k 
světlým zítřkům, aby tu byla taková atmosféra, aby nám tu bylo dobře. 

 

Počet delegátů se zvýšil na 24, přítomno je 22 z 24 delegátů. 

 

 

4) Schválení centrály SU (21:19) 

Zdeněk Horák navrhl ke schválení členy centrály Gabrielu Ferdovou, Ondreje 
Príšina a Luďka Vokáče. 

 

Hlasování o usnesení: 

„Studentský parlament schvaluje členy centrály SU Gabrielu 
Ferdovou, Ondreje Príšina a Luďka Vokáče.“ 

Pro 21, proti 0, zdržel se 1 

Usnesení 7/2007 bylo schváleno. 
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Pavel Zelinka navrhl stanovit co nejdříve termín dalšího Svojanova začátkem 
nového semestru. Zdeněk Horák navrhl konec prvního týdne semestru. 
Možné termíny budou v changelogu. 

 

Zbyněk Čech navrhl první TPPP (téměř povinné poparlamentní posezení) v 
klubu na Masarykově koleji. 

 

Ondrej Príšin rozdal kalendáře od rektorátu. 

 

Zasedání studentského parlamentu bylo ukončeno ve 21:25. 

 

Většina delegátů se odebrala do klubu na Masarykově koleji, kde proběhla 
další debata. 

 


